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پورشیب: تبعیض وجود دارد اما  
صحبت از پاداش خوشایند نیست 
گفت:  کاراته  تیم ملی  کاپیتان  تسنیم: 
تبعیض بین رشته های مختلف وجود دارد اما 
صحبت از پاداش در این شرایط سخت اقتصادی 
... پورشیب در  مردم خوشایند نیست. ذبیح ا
خصوص آخرین وضعیت خود برای حضور در 
مسابقات کاراته قهرمانی آسیا اظهار داشت: 
امیدوارم در فاصله چند روز مانده به اعزام، 
آمادگی جسمانی، روحی و روانی خود را به 
حداکثر برسانیم، در روز مسابقه عملکرد خوبی 
داشته باشیم و عناوین خوبی را در بخش های 
تیمی و انفرادی به دست بیاوریم. تمام تلاشم این 
است که مدال طلای دوره گذشته خود را تکرار 
کنم. وی در خصوص اعتراض قهرمان رشته های 
مختلف به پاداش 15 هزار دلاری اعضای تیم ملی 
فوتبال گفت: در شرایط بد اقتصادی و معیشتی 
که در حال حاضر گریبانگیر مردم شده است، 
دوست ندارم اظهار نظر خاصی بکنم و شاید در 
شرایط فعلی که مردم گرفتار هستند، صحبت 
از پاداش و پول خوشایند نباشد، البته همه 
می دانند که ورزشکاران ملی از جوانی و زندگی 
خود برای افتخارآفرینی می گذرند و درآمد 
زندگی  شان به واسطه ورزش است. پورشیب در 
خصوص نقش رؤسای فدراسیون ها برای دفاع 
از قهرمانان خود گفت: امیدوارم مسئولان با 
یکدیگر بنشینند و به اجماعی برسند تا هر ساله 
شاهد این ناعدالتی و تبعیض ها بین رشته های 
مختلف نباشیم. سعی می کنم در حال حاضر 
تمرکز خود را حفظ کنم تا با یک مدال خوشرنگ 
دل مردم را شاد کنم. کاری که در این مقطع از 
دست من بر می آید این است که با بهترین مدال 

دل مردم را شاد کنم. 

خارجازمستطیلسبز

خبــــــر
 فرناندز: لعنت به داوران! 

برونو فرناندز به شدت از عملکرد داوران 
آرژانتینی دیدار پرتغال و مراکش انتقاد کرد. 
به گزارش رکورد، برونو فرناندز، هافبک 
منچستریونایتد و تیم ملی پرتغال پس از 
شکست مقابل مراکش در مرحله نیمه نهایی 
جام جهانی ۲۰۲۲ به شدت به داوران آرژانتینی 
حاضر در این دیدار حمله کرد. فرناندس گفت: 
آنچه را که باید بگویم، خواهم گفت. لعنت به 
داوران. خیلی عجیب است که بازی ما توسط 
داوری از کشوری که هنوز در مسابقات حضور 
دارد قضاوت می شود. چرا باید برای ما داوری 
بگذارند که تیم کشورش هنوز در مسابقات 
است. داوران امروز در مسابقاتی مثل لیگ 
قهرمانان اروپا کار نکردند و آنها به این گونه 
بازی ها با چنین سرعتی عادت ندارند. آنها به 

وضوح یک طرفه قضاوت کردند. 

 حاشیه های نیمکت نشینی ستاره تیم ملی پرتغال 

پایان  تلخ  رونالدو   و  جام جهانی! 

سالپنجم
شماره1441

آرمان ملی: تیم ملی پرتغال در حالی از 
گردونه مسابقات جام جهانی حذف شد که 
نحوه به کارگیری رونالدو توسط سرمربی این 

تیم حاشیه هایی را بدنبال داشت. 
  شروع ماجرا

تیم ملی پرتغال موفق شد با نتیجه 6 بر 
1 تیم ملی سوئیس را شکست دهد و راهی 
مرحله یک چهارم نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر شود. فرناندو سانتوس در ترکیب اولیه 
خود برای این بازی به رونالدو بازی نداده بود 
و او را روی نیمکت گذاشته بود. رونالدو در 
دقیقه 73 وارد زمین شد. سانتوس بعد از این 
برد قاطع در این زمینه گفت: درباره نیمکت 
نشینی رونالدو باید بگویم این یک تصمیم فنی 
بود و به هیچ وجه تصمیم انضباطی نبود. من از 
سن 17 سالگی با رونالدو در ارتباط هستم و با 
او رابطه خوبی دارم.وی افزود: می دانم رونالدو 
تشنه ثبت رکورد های فردی است، اما در این 
بازی خواستیم با تغییر تاکتیک سوئیس را 
غافلگیر کنیم و راموس را به جای رونالدو 
گذاشتیم که این تغییر تاکتیک جواب داد. پس 
از این نیمکت نشینی، خواهر و نامزد رونالدو 
پیام هایی را منتشر کردند که نشان می داد 
ستاره پرتغالی از نیمکت نشینی راضی نبوده 
است. اکنون گفته شده که کریستیانو رونالدو 
روز بعد از پیروزی پرتغال مقابل سوئیس حاضر 
نشده است با نیمکت نشین های تیم ملی 
پرتغال تمرین کند. در واقع فرناندو سانتوس 
یک روز پس از صعود به یک چهارم نهایی، 
یک تمرین جداگانه برای تمامی بازیکنانی 
که مقابل سوئیس کار را از روی نیمکت شروع 
کردند، ترتیب داده بود اما کریستیانو رونالدو از 
شرکت در این جلسه تمرینی امتناع کرد. چند 
روز بعد تیم ملی فوتبال پرتغال در چارچوب 
مرحله یک چهارم نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر به مصاف مراکش رفت. ترکیب پرتغال 
برای این مسابقه اعلام شد و کریستیانو رونالدو 
برای دومین بازی متوالی در این مسابقه 

نیمکت نشین بود.
  پشیمانی؟

سرمربی تیم ملی فوتبال پرتغال عنوان کرد 
از نیمکت نشین کردن کریستیانو رونالدو در 
بازی با مراکش پشیمان نیست. به گزارش 
رکورد، فرناندو سانتوس، سرمربی تیم ملی 
پرتغال تصمیم خود را برای گذاشتن مهاجم 
کریستیانو رونالدو به عنوان ذخیره برای بازی 
یک چهارم نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ مقابل 
مراکش توضیح داد. رونالدو در دقیقه 51 
وارد زمین شد اما نتوانست به تیمش برای 
صعود به نیمه نهایی کمک کند. سانتوس 
گفت: من از اینکه رونالدو را در ترکیب اصلی 
قرار ندادم پشیمان نیستم. تیم من مقابل 
سوئیس خیلی خوب بازی کرد. کریستیانو 
بازیکن بزرگی است، زمانی که لازم بود او را در 
زمین قرار دادیم. از هیچ چیز پشیمان نیستم. 
او درباره ادامه همکاری با تیم ملی فوتبال 
پرتغال نیز گفت: فردا به لیسبون پرواز خواهم 
کرد و در آنجا مانند همیشه درباره آینده ام 
با رئیس فدراسیون صحبت خواهم کرد. 
سانتوس 6۸ ساله از سال ۲۰1۴ هدایت تیم 
ملی پرتغال را برعهده دارد و این تیم با هدایت 
او در سال ۲۰16 قهرمان اروپا شد و قهرمان 

لیگ ملت های اروپا نیز شده است.
  واکنش فیگو 

اسطوره فوتبال پرتغال از سرمربی این 
تیم به خاطر نیمکت نشین کردن رونالدو 
در دیدار برابر مراکش انتقاد کرد. به گزارش 
اسپورت، لوئیس فیگو به انتقاد از تصمیم 
سانتوس در نیمکت نشین کردن کریستیانو 
رونالدو پرداخت و بعد از بازی گفت: بسیار 
خوب شما تیم را برابر سوئیس با نتیجه ای 
بسیار خوب پیروز کردی. اما آیا می توان در هر 
بازی این گونه پیروز شد؟ بدون شک نه. به نظرم 
نیمکت نشین کردن رونالدو اشتباه بود.  او ادامه 
داد: به نظرم قهرمانی در جام جهانی با نیمکت 
نشین کردن رونالدو به دست نمی آید. این 
شکست به خاطر تصمیمات سرمربی تیم بود.

  رکورد 
رویاهای کریستیانو رونالدو برای بازی 
در فینال جام جهانی باز هم محقق نشد و 
در شرایطی که به نظر می رسید قرعه تیم 
ملی پرتغال چندان دشوار نیست، آنها مقابل 
مراکش با یک گل مغلوب شده و در یک چهارم 
با جام جهانی خداحافظی کردند. کریستیانو 
رونالدو همانند بازی با سوئیس جایی در 
ترکیب ثابت پرتغال نداشت و ورود او در نیمه 

دوم نیز نتوانست جلوی حذف این تیم برابر 
مراکش را بگیرد. رونالدو در هر هشت بازی 
خود در مراحل حذفی در جام جهانی از جمله 
دیدار رده بندی سال ۲۰۰6 مقابل آلمان موفق 
به گلزنی نشد و این ناکامی بزرگ را تجربه کرد. 
در مجموع رونالدو طی 57۰ دقیقه حتی یک 
بار نیز نتوانست دروازه حریفان را باز کند و هیچ 
یک از ۲7 شوت او وارد دروازه هیچ تیمی نشد. 
البته فرناندو سانتوس در این دوره و از ابتدای 
مسابقات حذفی تیمش تمایلی به استفاده 
از کریستیانو رونالدو در ترکیب ثابت نشان 
نداد و او در دو بازی مقابل مراکش و سوئیس 
در نیمه دوم و به عنوان بازیکن تعویضی وارد 
زمین شد. همچنین این بازیکن در جام جهانی 
۲۰۰6 عملکرد درخشانی داشته و از دلایل 
رسیدن تیمش به نیمه نهایی بود، اما در آن 
تورنمنت نیز توفیقی در امر گلزنی نداشت. 
تقریبا غیرممکن به نظر می رسید کریستیانو 
رونالدو قادر به شرکت در جام جهانی ۲۰۲6 
آن هم در سن ۴1 سالگی باشد و احتمالا این 

رکورد تا ابد برای او باقی خواهد ماند.
  حضور در قطر؟

تیم ملی پرتغال در مرحله یک چهارم نهایی 
جام جهانی ۲۰۲۲ به مصاف مراکش رفت و با 
نتیجه یک بر صفر شکست خورد تا وداع تلخی 
داشته باشد. کریستیانو رونالدو در این بازی هم 
مثل بازی با سوئیس از ابتدا در ترکیب پرتغال 
قرار گرفت ولی در نیمه دوم وارد زمین بازی 
شد اما نتوانست مانع باخت و حذف شدن 
تیمش شود. رونالدو بعد از بازی با چشمان 
گریان زمین را ترک کرد. نشریه »رکورد« 
پرتغال از اولین اقدام ستاره پرتغال بعد از وداع 
با جام جهانی پرده برداشت. کاروان تیم ملی 
پرتغال دوحه را مقصد لیسبون ترک کرد ولی 
رونالدو و چند بازیکن دیگر پرتغال در دوحه 
ماندند. رونالدو در قطر ماندنی شد و هنوز 
مشخص نیست تا چه زمانیکه در این کشور 

باقی بماند.

یک پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس می گوید ملی پوشان 
این تیم باید خود را برای دربی  پیش رو آماده کنند. حسن 
خان محمدی در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط پرسپولیس 
پیش از دربی  اظهار کرد: لیگ ما زوتر از سایر لیگ های دنیا 
به خاطر جام جهانی تعطیل شد و بازیکنان زودتر به اردوی 
تیم ملی رفتند. از طرفی بازیکنانی که در تیم ملی حضور 
نداشتند چند روزی به استراحت پرداختند و دوباره به 
تمرین برگشتند. الان چند روز تا دربی  زمان باقی مانده و 
پرسپولیس در بازی های دوستانه سعی داشته خود را برای 
دربی  آماده کند. درحال حاضر کادر فنی پرسپولیس قطعا 
از میزان آمادگی تیم و بازیکنان اطلاع دارد و بر اساس 
همین آمادگی برنامه های تمرینی را طراحی و اجرا کرده تا 

پرسپولیس برای بازی برابر استقلال آماده شود. او در بخش 
دیگری از صحبت هایش به حضور چهار بازیکن پرسپولیس 
در تیم ملی اشاره کرد و گفت: به خاطر شرایطی که تیم 
ملی در جام جهانی داشت، رساندن این چهار بازیکن از نظر 
روحی به دربی  کار سختی است که کادر فنی پرسپولیس باید 
انجام بدهد. این بازیکنان که مهره های تاثیرگذار پرسپولیس 
محسوب می شوند از جام جهانی و آن حال و هوا برگشته اند و 
الان باید خود را برای مسابقات لیگ آماده کنند. آن طور که 
من اطلاع دارم، بعد از بازگشت تیم ملی، این نفرات چند روزی 
را استراحت کردند و بعد به تمرینات پرسپولیس برگشتند تا 
برای بازی برابر استقلال آماده شوند. این بازیکنان حرفه ای 
هستند و فکر می کنم بتوانند شرایط جام جهانی را فراموش 

کنند و به خوبی به پرسپولیس برگردند. خان محمدی در ادامه 
گفت: جام جهانی رویدادی است که هر کسی نمی تواند در آن 
بازی کند. از بین نفرات پرسپولیس فقط سه بازیکن شانس 
بازی داشتند و وحید امیری نتوانست بازی کند. با این حال 
با وجود این که امیری بازی نکرده، با توجه به این که هر روز 
تمرین کرده قاعدتا نباید از نظر بدنی دچار افت شده باشد. 
فارغ از مسائل بدنی، بازیکنان فقط باید از نظر روحی و روانی 
خود را آماده دربی  کنند و فکر نمی کنم از نظر بدنی مشکلی 
داشته باشند. او در ادامه درباره این که احتمال دارد دربی  بدون 
تماشاگر برگزار شود هم گفت: این موضوع تصمیمی است که 
احتمالا در سطحی بالاتر از فدراسیون اتخاذ می شود و ما 

نمی توانیم درباره آن صحبت کنیم.  

خان محمدی: 

ملی پوشان پرسپولیس باید خود را برای دربی آماده کنند 

   دیدار  
دیدار فرانسه- مراکش در نیمه نهایی جام جهانی، 
فرصتی برای ملاقات غیرمنتظره کیلیان امباپه و اشرف 
حکیمی است. امباپه و اشرف حکیمی که در پاری سن 
ژرمن هم بازی هستند، رابطه نزدیکی با هم دارند و 
دوستان صمیمی هم در این باشگاه محسوب می شوند 

و حتی شادی گل های مشترکی نیز با هم دارند. 

    پدر و پسر
یاسین بونو که ستاره این روزهای مراکش در 
جام جهانی است، پس از پیروزی مقابل پرتغال چند 
پنالتی به پسر کوچکش زد. او بعد از بازی پسرش را 
به زمین آورد و در حالی که جشن شادی را با فرزندش 
برگزار کرده بود، به درخواست او برای زدن پنالتی 

عمل کرد. 

           ستاره 
مهاجم نوک تیم ملی فرانسه با ضربه سر دیدنی 
منجر به صعود خروس ها به نیمه نهایی جام جهانی شد. 
ژیرو در شبی که خبری از استارت ها، گلزنی یا پاس 
گل کیلیان امباپه نبود، یکی از بهترین های فرانسه 
بود که توانست گل صعودشان به مسابقه نیمه نهایی 

جام جهانی ۲۰۲۲ را بزند. 

ت
شــ

سنو
عک

دیدگـــــاه
تاخیر همیشگی فدراسیون در تصمیم گیری 

رسولکربکندی
کارشناس فوتبال 

 انتظار می رفت که تیم ملی ایران در این دوره از مسابقات 
جام جهانی نتایج بهتری از قبل بگیرد، اما باز هم بعد از 6 دوره 
نتوانست به مرحله یک هشتم نهایی برسد. در بازی با انگلیس 
که باخت سنگینی را متحمل شدیم، اما  با پیروزی مقابل ولز 
امیدواری به صعود زنده شد. در دیدار با آمریکا، تیم ملی یک 
نیمه که عقب نشست و دفاع کرد تا در نهایت گل خوردیم. در 
نیمه دوم ارسال های روی دروازه آمریکا آنچنان کارگشا نبود 
و آمریکایی ها با مدیریت خوب بازی را کنترل کردند. نتایجی 
که در این 3 بازی حاصل شد مشخص کرد که تیم ملی کارنامه 
و عملکردی مناسب در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر نداشت.  
اگر تاکتیک های تیم ملی در هر 3 بازی مثبت بود بالطبع 
می توانست نتایج لازم را برای راهیابی به مرحله یک هشتم 
نهایی جام جهانی بگیرد. در بازی با ولز فقط چیدمان و ترکیب 
تیم ملی منطقی تر بود و سرانجام به نتیجه رسید. برخی از 
دلایل همچون برنامه ریزی اشتباه که ۲ ماه مانده به مسابقات 
جام جهانی سرمربی تیم ملی را تغییر می دهند. عدم هماهنگی 
بازیکنان، کم بودن بازی های تدارکاتی و برخی مسائل دیگر در 
ناکامی تیم ملی تأثیرگذار بود.  اکثر بازیکنان تیم ملی لژیونر 
بودند و خیلی دیر در اختیار سرمربی قرار گرفتند. باز هم در 
حالی که 3 تیم آسیایی به مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی 
صعود کردند، تیم ملی فوتبال ایران بدون برنامه وارد این 
مسابقات حساس شده بود.  زمانی که بازی با آمریکا به پایان 
رسید، کی روش اعلام کرد که فوتبال ایران به جوان گرایی نیاز 
دارد و با این حرف معلوم است که از قبل فدراسیون با این مربی 
قول و قرارهای خودشان را گذاشته اند. اما با این حال کی روش 
دیگر آن جایگاه سابق را در فوتبال ایران ندارد. یک تغییر 
خوب می تواند به تمام فوتبالیست های ایران انگیزه بدهد. 
باید با انتخاب یک مربی خارجی جوان، با رزومه و تفکرات 
جدید خون تازه ای در تیم ملی فوتبال جاری شود. مربی که 
باید به سبک فوتبال ایران نزدیک باشد و تا یک هفته دیگر 
معرفی شود تا بتواند برنامه های درازمدت را تا ۴ سال آینده در 
تیم ملی پیاده کند.  فدراسیون فوتبال ایران نشان داده است 
که همیشه در دقیقه ۹۰ تصمیمات مهم و حیاتی را می گیرد 
و عدم برنامه ریزی باعث شده تا در میادین مهمی همچون 
جام جهانی آنچنان موفقیت چشمگیری نداشته باشد. هم 
اکنون تیم های آسیایی در حال کار کردن هستند و با برنامه 
بلند مدت به سمت جلو حرکت می کنند، اما  فوتبال ایران باز 
هم از برترین های آسیا عقب ماند. تصمیمات فوتبال کشورمان 
اغلب سلیقه ای و سیاسی است و این تصمیمات به موقع گرفته 

نمی شوند تا همیشه دیرمان باشد!

جامجهانی2022
  گرت ساوت گیت که شاگردانش با قبول شکست ۲ بر 
یک مقابل فرانسه از رسیدن به مرحله نیمه نهایی جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر بازماندند و بدین ترتیب طلسم سه شیر در کسب 
جام پا برجا ماند، پس از این دیدار گفت: فکر می کنم ما اغلب 
در برابر بهترین تیم ها مورد سوال قرار می گیریم اما امشب 
نشان دادیم که واقعا می توانیم با بهترین تیم ها رقابت کنیم. 
وی افزود: به نظرم ما شایسته کسب نتیجه ای بهتر بر اساس 
عملکردی که ارائه دادیم، بودیم، اما در نهایت این گل ها 
هستند که تاثیرگذارند. به بازیکنانم گفتم که فکر نمی کنم 
می توانستید بهتر از این بازی کنید. ما مقابل یک تیم سطح 
بالا، عالی بازی کردیم اما اختلاف دو تیم جزئی بود. سرمربی 
سه شیر تصریح کرد: به نظرم پیشرفتی که بازیکنان ما در 
طول این تورنمنت داشتند، فوق العاده بوده است. فایده ای 
ندارد که بخواهم در مورد داوری حرف بزنم و ترجیح می دهم 
در مورد بازیکنانم صحبت کنم. ساوت گیت در پایان با اشاره 
به فرصتی که هری کین با خراب کردن پنالتی دومش از 
دست داد، خاطرنشان کرد: به فرانسه تبریک می گویم. ما به 
صورت تیمی بازنده و برنده می شویم. چند موقعیت گلزنی 
داشتیم. هری کین در ضربات پنالتی بسیار قابل اعتماد است 
و فراموش نکنیم که به خاطر اوست که در این مرحله هستیم. 
  دیدیه دشان در پی برتری ۲ بر یک شنبه شب 
شاگردانش مقابل انگلیس و راهیابی به مرحله نیمه نهایی 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر گفت: این فوق العاده است که موفق 
شدیم به جمع چهار تیم برتر این رقابت ها برسیم. این یک 
بازی عالی بود. ما مقابل یک انگلیس واقعا فوق العاده قرار 
گرفتیم، اما یک بار دیگر واکنش خوبی از خود نشان دادیم.  
این برد فوق العاده ای است و باید از آن لذت ببریم.  ما حالا 
در مرحله نیمه نهایی هستیم اما هنوز به چیزی نرسیده ایم. 
ما ذهنیت و روحیه لازم را داریم. سرمربی فرانسه همچنین 
در خصوص رویارویی تیمش با مراکش در مرحله نیمه نهایی 
این رقابت ها اظهار داشت: از مراکش شناخت داریم. ما برای 
رویارویی با آنها بسیار جدی آماده خواهیم شد، چون مراکش 
سزاوار به رسمیت شناخته شدن است. انتظار نمی رفت که آنها 

به این مرحله برسند و این چیزی جز شگفتی نیست. 
  په په مدافع میانی تیم ملی فوتبال پرتغال پس از شکست 
یک بر صفر این تیم مقابل مراکش و ناکامی در راهیابی به 
مرحله نیمه نهایی جام جهانی قطر، ضمن انتقاد از داور گفت: 
قابل قبول نیست که یک داور آرژانتینی بازی را قضاوت کند. 

او در طول ۹۰ دقیقه فقط می خواست با 
خطاهای کوچک بازی را متوقف کند 

و در بازی ما وقفه ایجاد کند. مراکش 
به اندازه کافی خوش شانس بود که 
به گل رسید. ما خوب کار کردیم و 
خیلی تلاش کردیم تا بازی را ببریم. 

وی افزود: این غیرقابل قبول بود که 
یک داور آرژانتینی بازی را قضاوت 

کند، بعد از صحبت مسی، یک آرژانتینی 
می آید و بازی ما را سوت می زند. 

کمالوند:

اگر کی روش برود، چه کسی قرار است جانشین او شود؟!
فراز کمالوند سرمربی خیبر خرم آباد معتقد است مسئولان 
فدراسیون فوتبال در صورتی که تمایل به برکناری سرمربی 
تیم ملی دارند، باید جایگزین خوبی برای او در نظر داشته 

باشند.
  جام حذفی 

فراز کمالوند درباره انصراف تیم خیبر خرم آباد از جام حذفی 
فوتبال ایران، به تسنیم گفت: این تصمیم هیات مدیره باشگاه 
بود. تیم های لیگ یکی تا حدی می توانند در جام حذفی موفق 
باشند و از جایی به بعد، تیم هایی به سمت قهرمانی می روند 
که شرایط و امکانات لازم برای حضور در لیگ قهرمانان آسیا 
را داشته باشند. ما این امکان را نداریم و نمی توانیم خودمان 
را گول بزنیم. اگر یک بازیکن را به دلیل مصدومیت از دست 
بدهیم، ضرر می کنیم. وی با بیان اینکه خیبر در صورت 
شرکت در جام حذفی به موفقیتی نمی رسید، تصریح کرد: 
حضورمان در جام حذفی بی معنی بود. جام حذفی تورنمنتی 
است که نایب قهرمان هم ندارد و یک تیم یا قهرمان می شود، 
یا به جایی نمی رسد. به جای اینکه حدود ۴۰۰ میلیون تومان 

برای یک بازی جام حذفی هزینه کنیم، یک دیدار دوستانه 
تدارک می بینیم و بازیکنان جوان خودمان را در این مسابقه 

بررسی می کنیم.
 نتایج تیم ملی 

کمالوند درخصوص نتایج تیم ملی ایران در جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر که به حذف از مرحله گروهی انجامید، به تسنیم 
گفت: تیم ملی شرایط خوبی نداشت که دلیل آن را فنی 
نمی دانم. بچه ها دیر دور هم جمع شدند و کارلوس کی روش 
هم دیر به تیم اضافه شد. مسائل حاشیه ای هم روی کار تیم 
ملی تأثیرگذار بود و اثر حواشی بیشتر از متن بود. جام جهانی 
را راحت از دست دادیم. به نظرم اگر برنامه ریزی بهتری 
داشتیم و مشکلات جانبی در کار نبود، وضعیت تیم ملی به 

مراتب بهتر بود.
  افسوس خوردن؟!

وی درباره انتقادات نسبت به عدم استفاده از بازیکنان جوان 
در تیم ملی ایران که پیرترین تیم جام بیست ودوم لقب گرفت، 
بیان کرد: این اتفاقات بعد از مسابقات مطرح می شود و پس از 

پایان بازی ها، هر کسی چیزی می گوید. ما باید به آینده تیم 
ملی نگاه کنیم و به فکر جام ملت های آسیا و جام جهانی باشیم. 
الان باید ساختار فوتبالی خودمان را از نو بسازیم و بدانیم 

افسوس خوردن، دردی از ما دوا نمی کند.
  جایگزین کی روش؟

مربی فوتبال ایران در پاسخ به این پرسش که آیا موافق 
ادامه حضور کارلوس کی  روش روی نیمکت تیم ملی است 
یا مخالف آن، عنوان کرد: باید ابتدا به این سؤال پاسخ بدهیم 
که اگر کی روش برود، چه کسی قرار است جانشین او شود. 
اگر من پرایدی دارم و می خواهم آن را بفروشم، باید ببینم 
می توانم پژو ۲۰6 بخرم یا خیر. کی روش برود که کسی مانند 
مارک ویلموتس بیاید؟ فدراسیون فوتبال اگر می خواهد از 
کی روش عبور کند، گزینه اش را مشخص کند و با او قرارداد 
ببندد. کمالوند با تمجید از سرمربی تیم ملی ایران اظهار 
داشت: اشتباه است که قرارداد کی روش را تمدید نکنیم و 
یک مربی درجه سوم به خدمت بگیریم. من نظر مثبتی روی 
کی روش دارم؛ چون همه مسائل را فنی نمی بینم و مسائل 
ساختاری را هم در نظر می گیرم. او از شرایط بازیکنان اطلاع 
دارد و باید تغییرات فنی در تیم ملی به وجود بیاورد. البته هر 
کسی که سرمربی باشد، تعدادی از ملی پوشان فعلی از تیم 
ملی خداحافظی می کنند و شاهد پوست اندازی در تیم ملی 

خواهیم بود.

حلالی: 
 باشگاه تراکتور 

 به »خمز« 
فرصت دهد 

تراکتورسازان باز هم دست به تغییر کادر 
فنی زدند. قربان بردیف مربی مطرحی که در 
ابتدای فصل به تبریز آمده بود چندی قبل 
تیم پرشور ها را ترک کرد و حالا مربی نامداری 
جایگزین وی روی نیمکت تراکتور شده است.  
اسماعیل حلالی پیشکسوت فوتبال و بازیکن 
سال های دور تراکتور معتقد است خمز مربی 
باتجربه ای است و اگر حمایت نشود کار ممکن 

است برای او هم گره بخورد. 
  نظر شما در خصوص انتصاب پاکو 
خمز به عنوان سرمربی جدید تراکتور 

چیست؟
 باشگاه تراکتور انتخاب خوبی داشته و قطعا 
مربی که سابقه هدایت رایو وایکانو و تجربه 
حضور  در لالیگا را در کارنامه دارد می تواند 
کلاس باشگاه را دو چندان کند، اما اگر از مربی 
حمایت نشود به هیچ جا نخواهیم رسید.  زنوزی 
مدیرعامل بسیار با تجربه ای است. تراکتور 
همواره مربیان بزرگی به تیم آورده، اما نتوانسته 
نتیجه دلخواه را بگیرد، چرا؟ چون حمایت ها از 
تیم کم است. جایی که بازیکن سالاری حرف 
اول را می زند قطعا اگر مورینیو هم بیاورند تیم 
نتیجه نمی گیرد. کجای دنیا بازیکن اجازه 
دارد شخصا به باشگاه تماس بگیرد و از مربی 

گلایه کند؟
  در مورد جدایی بردیف چه نظری 

دارید؟
قربان بردیف سرمربی خوبی بود، اما بنا به 
دلایلی نتوانست در تیم نتیجه بگیرد و مقصر 
این اتفاقات در اختیار نداشتن امکانات لازم و 
همین طور نداشتن حامی بود. باید از دوران 
برانکو در پرسپولیس درس بگیریم. پرسپولیس 
زمانی که او را آورد همه گفتند فقط حرف 
برانکو و او تمام مشکلات اعم از بازیکن سالاری 
را از بین برد و در کنارش به بازیکنانش احترام 

و عزت می داد. 
  نکته پایانی؟

من برای خمز آرزوی موفقیت دارم و 
امیدوارم بتواند این مشکلات درون باشگاه 
را حل کند و در کنارش باشگاه تراکتور به او 
فرصت دهد تا در آرامش کارش را انجام دهد، 
زیرا این فصل قهرمانی تراکتور دور از ذهن 
به نظر می رسد و باید او را برای فصل بعدی 
آماده کنند. از صمیم قلب برای تراکتور آرزوی 

موفقیت دارم. 
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